



Mötesgrupp  
SRRS/Västra

Mötesort  
Arvika

Mötesdatum  
20191020

Starttid  
11:00

År/Mötesnr  
2019/8

**Närvarande**

Titti Jansson (ordförande), Helena Wassén (vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp (sekreterare), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant) Christina Bohlin (suppleant)

**Anmält förhinder**

Malin Reardon(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Jonathan Thelander(kassör), Caroline Svensson (ledamot)

---

## §1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

*1.1. Val av protokollförare*

Sara-Lena Aspetorp valdes till protokollförare.

*1.2. Val av protokolljusterare*

Helena Wassén valdes till att jämte ordföranden justera protokollet.

*1.3. Godkännande av dagordning*

Mötet godkände dagordningen.

## §2. Föregående mötesprotokoll

Sara-Lena gick igenom föregående mötesprotokoll.

## §3. Rapport AU/TK/Ansvarsområden

*3.1 CUA-utbildning*

Styrelsen är medvetna om att vi måste ha en egen CUA och vi har flera intresserade. Vi har fått inbjudan från Västra Kennelklubben som arrangerar CUA-utbildning 16-17/11 i Göteborg. Styrelsen beslutar att ta den kostnaden som en helgkurs i Göteborg innebär om någon har möjlighet att åka. Intresserade uppmanas att själva hålla utkik efter passande utbildning.

*3.2 Domare SRRS Västras Rasspecial Karlstad 2021*

Vid föregående möte föreslogs Patrik Cederlöf och Sara-Lena har undersökt hur mycket han dömt Ridgeback de senaste åren. Styrelsen beslutar att Hillevi tar kontakt med Patrik för att se om han är intresserad att komma till Karlstad 2021.

## §4. Bordlagda ärenden

*4.1 MyDog, nulägesrapport Helena W, Matilda*

Matilda har varit i kontakt med SRRS Östras Ninni Sterner och fått tips inför monterbygget. Helena W arbetar med tema för montern och körschema för utställningsdagarna. Se bilaga.

De med kontakter i Göteborgstrakten skickar förfrågningar till uppfödare och övriga medlemmar för att se om intresse finns för att tillbringa tid i montern.

## §5. Inkomna ärenden

Inga inkomna ärenden.



Mötesgrupp  
SRRS/Västra

Mötesort  
Arvika

Mötesdatum  
20191020

Starttid  
11:00

År/Mötesnr  
2019/8

**Närvarande**

Titti Jansson (ordförande), Helena Wassén (vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp (sekreterare), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant) Christina Bohlin (suppleant)

**Anmält förhinder**

Malin Reardon(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Jonathan Thelander(kassör), Caroline Svensson (ledamot)

---

## §6. Ekonomiärenden

### *6.1 Resultatbudget Askersund*

Titti går igenom resultatet som skickats av Jonathan.

## §7. Medlemsärenden

### *7.1 Profilkädsel*

SRRS har gått ut med en profilkädsel som finns att läsa om i RR Nytt. Styrelsen beslutar att lägga upp lite reklam på Västras Facebook-sida.

## §8. Aktiviteter

### *8.1 NW*

Anki ser över möjligheterna för en NW-kurs i november, hemma hos Hillevi i Deje. Titti meddelar att Erika och Caroline från Göteborg, gärna kommer och har en helgkurs efter årsskiftet.

### *8.2 Träningshelg*

Beslut tas om 24/11. NW eller spår planeras senare.

### *8.3 Promenader Karlstad och Arvika*

Arvika håller i en koppelpromenad med grillning vid Bergs Klätt naturreservat 17/11 kl 13.00. Styrelsen beslutar att promenaderna tar paus i december och kör igång igen i januari efter MyDog.

## §9. RR-Nytt

### *9.1 Kommande nummer*

I kommande nummer har vi med ett inlägg från promenaden i Karlstad och NW-aktiviteten i Göteborg. Matilda skickar bilder till Helena W från promenaden, och Titti skickar om NW-aktiviteten i Göteborg.



**Mötesgrupp**  
SRRS/Västra

**Mötesort**  
Arvika

**Mötesdatum**  
20191020

**Starttid**  
11:00

**År/Mötesnr**  
2019/8

**Närvarande**

Titti Jansson (ordförande), Helena Wassén (vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp (sekreterare), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant) Christina Bohlin (suppleant)

**Anmält förhinder**

Malin Reardon(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Jonathan Thelander(kassör), Caroline Svensson (ledamot)

---

**§10: Övrigt:**

Inga övriga frågor

**§11. Nästa styrelsemöte**

Nästa styrelsemöte hålls den 14/11 kl 17.00 i Karlstad, hemma hos Helena W.

**§12. Mötets avslutande**

*Ordförande tackade för sig och förklarade mötet avslutat.*

**Ordförande**

\_\_\_\_\_  
Titti Jansson

**Justerare**

\_\_\_\_\_  
Helena Wassén

**Protokollförare**

\_\_\_\_\_  
Sara-Lena Aspetorp